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Zápis č. 17 (126) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 6. 6. 2018 

Zasedání se konalo v 15:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Sekanina, Kočí, Černocký, Lampa, Fučík, Kolář, Meduna, Kubíček, Jandová, 

Císařová, Beneš, Kříž (12) 

Omluveni:  Vojnar (1) 

Hosté:   Zemčík, Hajduk, Jaroš   

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o hospodaření FIT VUT 

v Brně za rok 2017 (děkan prof. Zemčík, tajemník Ing. Hajduk). 

4. Projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních prostředků FIT VUT 

v Brně v roce 2018 (děkan prof. Zemčík, tajemník Ing. Hajduk). 

5. Informace z Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ. 

6. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT prof. Lukáš Sekanina. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty senátu.  

Ad 1) Schválení programu jednání 

Prof. Sekanina stručně informoval členy AS o programu a nechal o něm hlasovat.   

Hlasování 1 

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 6. 6. 2018 bez připomínek.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 
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K zápisu č. 16 (125) ze zasedání AS FIT konaného dne 9. 5. 2018 nebyly žádné připomínky.  

Ad 3) Projednání a případné schválení návrhu Výroční zprávy o hospodaření FIT 

VUT v Brně za rok 2017 (děkan prof. Zemčík, tajemník Ing. Hajduk).   

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání a případnému schválení 

návrh č. 8/2018 Výroční zprávy o hospodaření FIT VUT v Brně za rok 2017 (návrh byl 

zveřejněn na stránkách AS FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). 

Prof. Sekanina předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům senátu podal 

k předložené Výroční zprávě o hospodaření FIT VUT v Brně za rok 2017 podrobný komentář. 

Prof. Sekanina dále předal slovo předsedovi Ekonomické komise AS FIT Ing. Lampovi. EK 

návrh projednávala ve čtvrtek 31. 5. 2018 a nemá k němu zásadní připomínky a po zapracování 

drobných úprav doporučuje zprávu ke schválení. 

Prof. Sekanina nechal o předloženém návrhu hlasovat. 

Hlasování 2 

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil návrh Výroční zprávy o hospodaření FIT VUT v Brně za rok 2017 

v předloženém znění. 

Prof. Sekanina poděkoval panu tajemníkovi a jeho spolupracovníkům za přípravu. 

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Ad 4) Projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních prostředků 

FIT VUT v Brně v roce 2018 (děkan prof. Zemčík, tajemník Ing. Hajduk). 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání a případnému schválení 

návrh č. 7/2018 na rozdělení finančních prostředků FIT VUT v Brně v roce 2018, který 

připravil tajemník Ing. Hajduk společně s vedoucí EO Ing. Oravcovou.  

Návrh byl zveřejněn v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS FIT 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. Do WIS byl ještě vložen dokument „Rekapitulace rozpisu 

dotace pro rok 2018“ (Rozdeleni 2018_senat I.pdf). 

Prof. Sekanina předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi a panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, 

kteří členy senátu seznámili s předloženým návrhem. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Ing. Hajduk podal k jednotlivým položkám návrhu podrobný komentář včetně informace 

o schválení nového mzdového předpisu a navýšení tarifů. 

V rámci diskuze byly zodpovězeny všechny vznesené dotazy. Ing. Lampa upozornil na 

nesrovnalosti částek u ostatních osobních nákladů v přehledu příjmů a výdajů na str. 2 a na 

str. 14 u zůstatku FRIMu, včetně chybějící položky čerpání FRIMu. Po diskuzi byly tyto opravy 

do návrhu zapracovány.  

Dále Ing. Lampa, jako předseda Ekonomické komise AS FIT, sdělil stanovisko EK, jež návrh 

projednávala ve čtvrtek 31. 5. 2018.  EK po zapracování připomínek a drobných úprav 

doporučuje návrh ke schválení.                              

Prof. Sekanina nechal o návrhu hlasovat s tím, že v předloženém návrhu budou provedeny 

následující opravy: 

- str. 2 – ostatní osobní náklady + 258.000 Kč z provozního fondu (str. 10, tabulka H) 

- str. 14 – opraven zůstatek FRIMu (16, 211 mil. Kč) 

- str. 14 – doplněna položka čerpání FRIMu 

Prof. Sekanina nechal o předloženém návrhu hlasovat. 

Hlasování 3  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 3 

AS FIT projednal a schválil návrh na rozdělení finančních prostředků na FIT VUT v Brně 

v roce 2018 v předložené podobě a po zapracování připomínek vznesených na jednání AS. 

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu, v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Prof. Sekanina poděkoval panu děkanovi, panu tajemníkovi a jeho spolupracovníkům za 

přípravu návrhu a podané informace. 

Ad 5) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ.  

Doc. Jaroš sdělil členům senátu aktuální informace ze zasedání AS VUT, zejména o navýšení 

mzdových tarifů, o případném odkupu komunikace a prodeji podílu VUT v některých firmách 

apod. Výjezdní zasedání AS VUT proběhne v posledním červnovém týdnu, kde se tyto 

záležitosti budou projednávat. Další informace z jednání AS VUT jsou k dispozici na 

webových stránkách senátu zde: https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as.  

Aktuální informace z jednání RVŠ jsou dostupné na webových stránkách rady zde: 

http://www.radavs.cz/.  

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
http://www.radavs.cz/
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Ad 6) Různé. 

Prof. Sekanina předal slovo panu děkanovi prof. Zemčíkovi, který se se členy senátu podělil 

o informace týkající se "Start-up" grantů na FIT a situace na ČIIRK ČVUT v Praze.  

V případě potřeby by bylo svoláno jednání senátu ještě v posledním červnovém týdnu, jinak až 

po prázdninách. 

Program a pozvánka na příští zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslány cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz.  

Podklady pro jednání v AS FIT budou zveřejněny v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS 

FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 

 

Prof. Sekanina poděkoval všem za účast a studentům, kterým bude končit složením SZZ 

členství v senátě, za jejich činnost a působení v AS FIT.  

 

 

Verifikovali:  prof. Lukáš Sekanina, předseda AS FIT v.r. 

Bc. Martin Kubíček, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS. 

mailto:senat@fit.vutbr.cz
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/

